
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 8. november 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 79
Ved DSB' Settlement Agreement i 2009 med AnsaldoBreda blev der, for at
DSB selv kunne færdiggøre IC4-togene, tilbageført 2,25 mia. kr. af kontrakt-
summen på 5,4 mia. kr. jf. redegørelse af 20. maj 2009 fra DSB til Folketin-
gets Trafikudvalg. Ministeren bedes redegøre for, hvad status er for hhv. dele-
lementerne på 0,8 mia. kr. til færdiggørelse af IC4-togene, 0,7 mia. kr. til er-
statningsmateriel og 0,5 mia. kr. til rettidighedsplan for fjern- og regionaltog,
og om det har ført til højere kvalitet i togproduktet og bedre regularitet, samt
hvordan dette kan måles?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Christiansen (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Christiansen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Benny Engelbrecht
formand
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